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Tak for en gennemført sæson. 

Til trods for Coronaen absolut ikke havde sluppet sit tag, gennemførte vi og 
spillede samtlige måneder, uden ophold. 

Skal ikke lægge skjul på, at det har været en speciel sæson. Tak Otto for din 
store hjælp, du stod klar, da vi havde ekstra brug for det. 

Corona risikoen gjorde længe, at man var forsigtig og holdt afstand. Mange 
blev smittet, med deraf afbud. 

Desværre valgte nogle også at holde pause og igen nogle, der valgte 
udmeldelser. Dette gjorde til tider svært at få rækkerne til at gå op. 

Ofte lykkedes vi med at tilpasse rækkerne og undgik for mange oversiddere. 
Aflyste hold kom desværre også på tale. Det gav administrative bryderier: Ikke 
en ubetinget succes. 

Tak til de mange substitutter, der efter bedste evne stillede op. Rigtig mange 
har trukket et stort læs. 

Vi gennemførte vores Vintersølv, Nytårskur og Skærtorsdag. Dog desværre 
med væsentligt færre deltagere, men stor ros til arrangementet. 

Distriktet gennemførte de fleste af deres planlagte turneringer. Distriktet er 
helt klart en vigtig del af vores økonomiske fundament.  

Den kommende sæson forsøger vi at starte en dag turnering op. Da vi jo 
kræver kontingent, skal det også være interessant at spille, dvs. der skal være 
tilmeldte nok. Ønske scenariet er, at der tilmelder sig så mange, at der kan 
spilles om op- og nedrykning. Det tror jeg dog ikke, der tilmelder sig? Vil man 
så spille hvis det bliver en række, bliver der for stort styrkeforhold? Den model 
er heller ikke ønskelig. Vi kan måske også tiltrække fra omegnsklubberne. 

Det andet er jo så, at hvis ikke dag turnering kan gennemføres, er det vigtigt 
at man stadig ønsker at spille og holder fast i aftenklubben.  

Vi sender nyhedsmail ud om tilmeldingerne, og hvordan det udvikler sig. 

Vi kunne godt tænke os at mobilisere flere hjælpere. Gøre hverdagen mere 
synbar og flere at trække på. Det vil være ved kaffebrygning, lægge plancher 
og kort på bordene, kortlægger eller banke et søm eller bore et hul. 
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Det kan være hjælp ved klubbens turneringer og ved distriktets, oftest vil det 
være at lægge smørrebrød på tallerkner, opvask og brygge kaffe.  

Tak til Mona, Jens, Christian og Henning som er vores fantastisk 
kortlæggerteam. Jeg tror ikke, I forestiller jer hvor mange kort, der går 
gennem deres hænder. 

Tak til Christian, der også banker et søm, borer et hul eller andre forefaldne 
praktiske opgaver. 

Ligeledes lyst til at lære BC3, det er vores bridgesystem, lave turneringer og 
starte en aften op. Det er ikke svært, man skal blot lære det. Hvis det er et 
kursus, der er bedst, afholder vi sådan et. 

Hvis du på forhånd synes en af delene, eller det hele kunne være noget, så giv 
os endelig et praj.  

Invitationen til en mødedag bliver tilsendt via nyhedsmail, så mødes vi og 
tager en snak. 

Lørdag den 27. august, vil vi gerne have gjort ekstra rent, vi starter kl. 10.00 
og kører på et par timer. Vi finder ud af lidt forplejning. 

Klubbens fremgang skal ske ved undervisning. Der kommer et meget dygtig og 
stort team fra Hennings undervisningshold, det er meget flot. Så kender du 
nogen, giv dem endelig et praj om, at vi findes. 

Søndag den 28. august er bridgens dag, vi er selvfølgelig med og holder åbent 
hus. 

I den kommende sæson vil der blive afholdt undervisningsdage, med 
forskellige emner, det ser vi frem til. 

Fortvivl ikke over at sæsonen er slut, der bliver spillet bridge i sommerlandet. I 
vores klub er det tirsdag aften pris kr. 40,- for gebyr, kaffe/te/kakao ad lib. og 
præmier. Så der vil vi mødes. 

Ønsker jer en god sommer og husk at se nyhedsmail. 

Venlig hilsen 

Elsebeth 


